
> 

Tytsjerksteradiel 

Klass.nr. 

  Geachte 

Raadsleden, 

Via deze 
weg 

willen 
wij, 

als bezorgde inwoners 
van 

Earnewald, uw aandacht 
vragen 

voor 
de 

verontrustende 
ontwikkelingen rondom 

de plannen van It 
Fryske 

Gea in ons 
dorp. 

Er 
gaan 

sterke 
geruchten 

dat 
It 

Fryske 

Gea samen 
met 

de 
gemeente plannen ontwikkelt 

om een 

bezoekerscentrum te realiseren 
in 

het hart 
van 

Earnewald. 

Concreet zou 
het 

gaan 
om 

de 
aankoop 

van de 
boerderij 

van 
de familie 

A 

Earnewald), 
midden 

in 
het dorp. 

In de 

wandelgangen 
wordt gesproken 

over een 

mogelijke 

aankoop van deze boerderij door de 
gemeente, 

die het pand vervolgens beschikbaar zou 

stellen aan It 
Fryske 

Gea. Dit 
alles 

zou 
moeten 

leiden tot de 
vestiging 

van een 

bezoekerscentrum met 
een 

verwachte toestroom 
van 40.000 tot 50.000 

bezoekers 
per jaar 

(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Deze plannen baren ons 
grote 

zorgen. 

Earnewald 
kampt 

nu 
al 

met 

ernstige parkeerproblemen 

en 

verkeersdrukte, 
vooral tijdens 

het 

toeristenseizoen. De 
komst van tienduizenden 

extra 
bezoekers zal deze 

problematiek 
alleen 

maar 

verergeren. 
Daarnaast is het 

onbegrijpelijk 
dat 

een 

natuurorganisatie 
als It 

Fryske 

Gea 

dergelijke plannen 
maakt in het uiterst kwetsbaar Natura 2000-gebied. De 

gevolgen 

voor 

natuur, 
leefbaarheid 

en 

verkeersveiligheid zijn 
niet 

te 
overzien. 

Wij 
vragen 

ons bovendien 
af hoe 

het 
mogelijk 

is 
dat de 

gemeente overweegt 
om 

medewerking 
te verlenen aan dit initiatief, terwijl 

Nederland zich 
in een stikstofcrisis bevindt 

en er 

grote 
beperkingen gelden 

voor ontwikkelingen in natuurgebieden. 

Wat ons 

nog 
meer 

zorgen baart, 
is 

dat Earnewald juist 
een 

groot 
tekort heeft 

aan betaalbare 

woningen, 
met name voor 

starters 
en 

ouderen. 
Uit 

peiling 
onder 

de 
dorpsbewoners blijkt 

dat 80% van de inwoners liever ziet dat er 
nieuwe 

woningen worden gebouwd 
dan 

dat 
er 

een bezoekerscentrum komt. Deze wens wordt tot nu toe 
genegeerd. 

Wij roepen 
de 

gemeente, 
It 

Fryske 
Gea en andere betrokken 

partijen op 
om deze 

plannen 

grondig te heroverwegen, 
in 

overleg met 
de 

dorpsgemeenschap. Transparantie, participatie 

en 
het 

respecteren 
van de 

belangen 

van 
de 

inwoners moeten 
hierin centraal 

staan. 

Wij 
verzoeken u 

dringend 
om 

aandacht 
te 

besteden 
aan 

deze kwestie 
en zo een 

bijdrage 
te 

leveren 
aan 

een 
open 

en eerlijke discussie 
over de 

toekomst 
van ons 

dorp. 

Met vriendelijke 
groet, 


